



**MAANMITTARIKILTA RY**  
Aalto-yliopisto  
Insinööritieteiden korkeakoulu

HALLITUKSEN KOKOUS 1/7  
5/2018  
Pöytäkirja

**MAANMITTARIKILTA RY**  
**Hallituksen kokous 5/2018**

Aika: 20.2.2018 klo 17:00

Paikka: Maarintalon neuvottelutila, Sähkömiehentie 3, 02150 Espoo

**Paikalla:**

Meri Ahokas  
Janne Olin  
Veera Lehto  
Helena Huhtinen  
Tommi Alajoki  
Iiro Vainikainen  
Ville Alasalmi - Poistui kohdassa 23.2.  
Laura Tuomainen  
Julianna Porkka  
Emma Savela - Poistui kohdassa 14.  
Hanna Koskiahde - Poistui kohdassa 13.  
Aino Ruohola - Poistui kohdassa 13.

**Poissa:**

Ilmari Talvitie  
Silja Jousi  
Netta Majjala  
Tiiamari Tolonen  
Juho Virtanen

- 1. KOKOUKSEN AVAAMINEN**  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17:01.
- 2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN**  
Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
- 3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN**  
*Esitys: Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeus seuraaville henkilöille:*  
*Emma Savela*  
*Aino Ruohola*  
*Hanna Koskiahde*  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
- 4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN**  
Hyväksyttiin kokouksen esityslista työjärjestykseksi.
- 5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN**  
- 4/2018  
Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja.



## 6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

*Esitys: Valitaan Julianna Porkka ja Helena Huhtinen pöytäkirjantarkastajiksi.*  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

## 7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

*Esitys: Valitaan Helena Huhtinen kirjoittamaan tiivistelmä viikkotiedotteeseen.*  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.

## 8. ILMOITUSASIAT

Ei ilmoitusasioita.

## 9. KUULUMISKIERROS

Laura: Hyvin menee.

Veera: Väsyttää aika paljon, mutta hyvin menee.

Janne: Onneks on nuori ja fretti.

Emma: Ihan hyvin menee.

Julianna: Sama kuin Veeralla.

Meri: Oispa päiväs vähän enemmän tuntei.

Iiro: Miksi ryypäsin kannissä?

Helena: Olen valmis taas kaikkeen.

Aino: Hyvin menee

Hanna: Hyvin menee, nälkä.

Tommi: Vujuilla oli kivaa

Ville: Oikein kivaa. Elämä on aurinkoista kun kevätaurinko ja kaikkea.

## 10. RAHA-ASIAT

### 10.1. Hyväksyttävät laskut

*Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:*

Aalto-yliopiston ylioppilaskunta, Jämeränjälki,	236,00 €
Fyysikkokilta ry, vuosijuhlien osallistumismaksu,	65,00 €
Suomen Beach Volley Oy, liikuntapalvelut,	554,88 €
Karkkilan painopalvelu Oy, tarroja vujuille,	254,20 €
Mash, baaritiski tarvikkeita,	127,56 €
Pelletti ry, vuosijuhlien osallistumismaksu	70,00 €
Veera Lehto, korvaustosite, Cuba Night 103	85,00 €
Laura Tuomainen, korvaustosite, Cuba night 103	85,00 €
Laura Tuomainen, korvaustosite, laivamatkan autopaikka	48 €
Netta Majjala, korvaustosite, kevään tarvikkeita	4,50 €
Netta Majjala, korvaustosite, teekkarikulttuuri- ja historiaillan tarjoilut	78,02 €
Tommi Alajoki, Pelletin vujulahja,	14,24 €
Hanna Koskiahde, vujuhärpäke, koristeita,	61,59 €
Hanna Koskiahde, vujukoristeita, matkakulut	218,94 €
Pirteä Paketti, vujukoristeita,	28,40 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.



- 10.2. Uudet jäsenet**  
*Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt Maanmittarikillan jäseniksi:*  
Joni Palin  
Patrik Holopainen  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
- 11. VUOSIKOKOUKSEN ASIAKIRJAT**
- 11.1. Toimintakertomus 2017**  
*Esitys: Hyväksytään toimintakertomus 2017.*  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
- 11.2. Tilinpäätös 2017**  
*Esitys: Hyväksytään tilinpäätös 2017.*  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
- 12. KEVÄTPÄIVÄNTASAUS**  
*Esitys: Hanna Koskiahde ja Aino Ruohola kertovat vuosijuhlien tilanteen:*  
*Vuosijuhlailmoittautuminen on täynnä ja varasijoilla on 7 ihmistä. Järjestelyt sujuvat hyvin.*  
*Silliksen ovella myydään jonkin verran lippuja.*  
Päätös: Lainataan killan videotykkiä sillikselle.
- 13. AYY:N HALLITUSKUMMI**  
*Esitys: Emma Savela kertoo AYY:n kuulumisia:*  
*Emma Savela esitteli AYY:n toimintaa ja kertoi opiskelijakeskus -hankkeesta.*  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.
- 14. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET**  
*Esitys: Päätetään edustajat seuraaville vuosijuhlille:*  
Årsfest: Laura Tuomainen (kasa), Veera Lehto (kasa)  
Päätös: Hyväksyttiin esitys.
- 15. AYY:N EDUSTAJISTON KILTAYHDYSHENKILÖ**  
*Esitys: Meri Ahokas esittelee LUOVAn kiltayhdysenkilön: Anni Kolehmainen on LUOVAn kiltayhdysenkilö. Puheenjohtaja kokousta kiltayhdysenkilön kanssa loppuviikosta ja hallitus kuulee kiltayhdysenkilön toiminnasta enemmän sen jälkeen.*  
Päätös: Merkittiin tiedoksi.
- 16. AALBORGIN YLIOPISTON VIERAILIJAT**  
*Esitys: Aalborgin yliopiston maanmittarit ovat pyytäneet apuamme Helsingin excursion järjestämisessä. Toivovat pääsevänsä tutustumaan:*  
*Maanmittauksen opetukseen*  
*Katasterijärjestelmän ylläpitäjään (MML)*  
*Paikallinen maankäytön suunnittelusta vastaavaan tahoon (Helsingin kaupunki)*  
*Alan yksityiseen yritykseen*  
*Käynnissä olevaan suureen projektiin*



*Päätetään miten edetään asian suhteen ja kuka ottaa vastuun järjestelyistä:*

*Ville Alasalmi on pohtinut mahdollista Pasila-excu-kokonaisuutta: MML + Tripla + Helsingin kaupunkiympäristö. Pyritään auttamaan sopivissa määrin, mutta vältetään liiallisen kuorman ottamista.*

*Päätös: Päätettiin, että Ville Alasalmi ja Olli Erkkilä vastaavat järjestelyistä.*

**17. KILLAN TASKUMATTI**

*Esitys: Päätetään tilataanko killan taskumatteja lisää. Taskumatit maksavat 8,44€/kpl 100kpl tilauksessa. Tällä hetkellä varastossa on jäljellä noin 20kpl.*

*Päätös: Päätettiin alustavasti, että tilataan lisää taskumatteja syksyllä.*

**18. HALLITUSHÄRPÄKE**

*Esitys: Ilmari Talvitie ja Veera Lehto esittelevät härpäkevaihtoehdot. Päätetään, mikä härpäke hankitaan:*

*Sadetakit ovat 100 € luokkaa*

*Bomber-takit 20 € ylöspäin*

*Farkkutakit 40 € ylöspäin*

*Todettiin, että sopiva design takeille on logo ja teksti "MKH18" selkäpuolelle ja nimi sekä hallitusvirka rintaan.*

*Päätös: Veera Lehto ja Ilmari Talvitie selvittävät kokoukseen 7/2018 mennessä tuotteiden tarkat hinnat ja painatuskulut.*

**19. TAPAHTUMIEN KÄYTÄNNÖT**

*Esitys: Sovitaan, miten toimitaan tilanteissa joissa killan tapahtumiin tulee ulkopuolisia henkilöitä. Sovitaan myös miten toimitaan tapahtumaan ilmoittautuneiden henkilöiden kanssa jotka jättäytyvät pois ilmoittamatta:*

*Päätös: Päätettiin, että jos jatkossa tapahtumiin ilmoittautuu henkilöitä, jotka eivät ole killan jäseniä, pyydetään heitä liittymään jäseniksi tai perumaan ilmoittautumisensa.*

**20. ENG HALLITUSTEN KILTISKIERTELY**

*Esitys: Meri Ahokas esittelee raksan ja koneen puheenjohtajien kanssa ideoidun tapahtuman: ENG hallitukset kiertävät toistensa kiltahuoneet. Jokaisella kiltahuoneella olisi hyvä olla jokin aktiviteetti. Kiertelyn jälkeen voidaan järjestää jatkot jossain saunatilassa.*

*Päätös: Merkittiin tiedoksi.*

**21. JAOSTOKIERROS**

**21.1. Opintojaosto**

**21.1.1. ENG englanninkielinen kandidaattiohjelma**

*Esitys: Hanna Koskiahde kertoo suunnittelutyöryhmän kokouksessa esille tulleet asiat:*

*SCI:ssä ja ELEC:ssä alkamassa englanninkieliset kandiohjelmat syksyllä 2018. ENGIN uuden kandiohjelman on tarkoitus alkaa syksyllä 2019 samaan aikaan CHEMin englanninkielisen kandiohjelman kanssa. Nämä uudet kandiohjelmat ovat aloituspaikoiltaan pieniä (25, myöhemmin ideaali 35-40),*



*eikä niiden ole tarkoitus korvata mitään olemassaolevaa kandiohjelmää, vaan tarjota jotakin kokonaan uutta esimerkiksi IB-lukion käyneille opiskelijoille (joista moni potentiaalinen hyvä opiskelija tällä hetkellä lähtee suoraan ulkomaille, jossa voi opiskella heti englanniksi). REC ja SPT ovat ilmoittaneet itse, että eivät halua englanninkielistä kandia / opiskelijoita omiin pääaineisiinsa tästä uudesta kandiohjelmasta, minkä vuoksi eivät ole mukana valmisteluryhmässä.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **21.2. Fuksijaosto**

### **21.2.1. ISOrekry**

*Esitys: Juho Virtanen kertoo ISOrekryn tilanteen:*

*Hakemuksia on tullut 10. Aikaa hakea on kuun loppuun. Maisteri-ISOrekry alkaa pian.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **21.3. Muut jaostot**

### **21.3.1. Workshop ohjelmistoista**

*Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Alustava ajankohta 10.4. klo 14-18. Defalta varattu Studio sekä 4 pienempää huonetta. Tarjoiluja mahdollista tilata defalle. Yrityksistä alustavasti kiinnostuneet Esri ja MML.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **21.3.2. ENG-kiltiskiertely**

*Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtumasta: Alustava idea pitää keväällä fukseille kiertely konetalolla eri kiltiksillä, jossa voisi olla esim. A-talent, TEK yms. pitämässä kesätöihin preppaavia hauskoja aktiviteetteja. Aallon puheviestinnän opettajat voisivat tulla tähän tapahtumaan myös. Ville Alasalmi jatkaa tapahtuman valmisteluja ENGIN muiden yrityssuhdevastaavien kanssa.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **21.3.3. A-talent yhteistyö**

*Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtumasta: A-talent haluaa aloittaa yhteistyön, mutta ensin vain jakamalla työpaikkailmoituksia. Ei luultavasti vielä rahallista sponsorointia.*

*Todettiin, että A-talent voi lähettää alaamme liittyviä työpaikkailmoituksia, sillä myös muiden yritysten työpaikkailmoituksia on jaettu killan sähköpostilistalla, vaikka ko. yritykset eivät ole maksaneet sponsorimaksua.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **22. MENNEET TAPAHTUMAT**

### **22.1. Tenttiviikon viini 16.2.2018**

*Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma sujui hyvin. Ihmiset saapuivat hieman myöhässä paikalle. Ilmapiiri oli mukava ja Boost Brothersin edustajat olivat hyvin tyytyväisiä.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **22.2. Fuksien teekkarikulttuuri- ja historiailta 19.2.2018**

*Esitys: Netta Majjala kertoo tapahtuman kulun:*



*Kivasti meni, fukseista melkein kaikki paikalla. Ruokaa jäi vain vähän yli, ja selvästi kunnan ruokaa päivän päätteeksi pidettiin hyvänä juttuna.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

## **23. TULEVAT TAPAHTUMAT**

### **23.1. MK-MaO sitsit 21.2.2018**

*Esitys: Laura Tuomainen ja Veera Lehto kertovat tapahtuman tilanteen: Järjestelyt sujuvat hyvin. MaO:n järjestäjät ilmoittivat etteivät pääse järjestämään tapahtumaa. Molempien järjestöjen kiintiöt menivät täyteen.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.2. Paikkatietokeskus-excursio 28.2.2018**

*Esitys: Ville Alasalmi kertoo tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen on sulkeutunut. Olli Erkkilä on välittänyt ilmoittautuneiden listan Maanmittauslaitokselle. Poligonin kiintiö ei täyttynyt.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.3. MK beerpong 9.3.2018**

*Esitys: Veera Lehto, Laura Tuomainen ja Julianna Porkka kertovat tapahtuman tilanteen. Sovitaan tarkemmin työnjaosta: Ilmoittautuminen on täyttynyt hyvää vauhtia. Julianna Porkka on tehnyt alustavan kaavion 16 joukkueelle. Lainataan 5 pöytää tapahtumaa varten. Ilmoittautuminen suljetaan 4.3. Meri Ahokas tekee doodlen hallituslaisille työvuoroista.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.4. Fuksien omat sitsit 12.3.2018**

*Esitys: Netta Maijala kertoo tapahtuman tilanteen: Toinen järjestelykokous pidettiin samaan aikaan hallituksen kokouksen kanssa.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.5. Montun 1v. synttärarit 13.3.2018**

*Esitys: Meri Ahokas, Ville Alasalmi ja Janne Olin kertovat tapahtuman tilanteen: Yritysedustajat on kutsuttu. Koulun henkilökunta ja erityisasemayhdistysten puheenjohtajat on kutsuttu. Vastaukset pyydetty 5.3. mennessä. Olli Erkkilä on lupautunut hankkimaan kakun tapahtumaan. Henri Heilala on lupautunut pitämään laulukirjan läpilaulannan tapahtuman yhteydessä.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.6. Rush-trampoliinipuisto 14.3.2018**

*Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: 17 ihmistä on ilmoittautunut.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.7. MAIK-risteily 25.-27.3.2018**

*Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: Risteilyn ilmoittautuminen meni täyteen nopeasti. Samaan aikaan on ESN:n risteily.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

### **23.8. Teekkarispeksi 9.4.2018**

*Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: 15 lippua on hankittu. Avataan ilmoittautuminen ensi viikon tiistaina.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.



**23.9. Helsinginkadun appro 18.4.2018**

*Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: 28 ihmistä on ilmoittautunut.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

**23.10. AATU 17.5.2018**

*Esitys: Julianna Porkka kertoo tapahtuman tilanteen: 50 lippua on varattu. IK lähtee jälleen mukaan ja hoitaa bussivarauksen.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

**23.11. UVP 22.8.-30.8.2018**

*Esitys: Janne Olin ja Iiro Vainikainen kertovat tapahtuman tilanteen: Ilmoittautuminen aukeaa ensi viikon keskiviikkona. Tämän hetkinen hinta on 510 € per osallistuja. Hinnan odotetaan laskevan.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

**24. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT**

Keskusteltiin annetaanko Olli Erkkilälle käyttöoikeudet killan Facebookiin ja killan nettisivuille yrityssuhdeasioiden hoitamiseen. Todettiin, että käyttöoikeudet voidaan antaa.

Vuoden opetusteko -ehdotus on lähetetty. Koulu oli antanut väärää informaatiota deadlinesta.

**25. SEURAAVA KOKOUS**

1.3.2018 klo 17:00 Maarintalo neuvottelutila.

**26. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN**

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:02.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

---

Meri Ahokas  
Puheenjohtaja

---

Janne Olin  
Varapuheenjohtaja